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OB Č IN A   POL JČA N E  

O  b  č  i  n  s  k  i   s  v  e  t  

Bistriška cesta 65,  2319 Poljčane 

telefon: 02 8029  220         fax: 02 8029 226         e-mail: obcina@poljcane.si 

 

Številka: 900-0006/2018-57 

Datum: 10. 10. 2022 

 

 

Z A P I S N I K  
 

25. redne seje Občinskega sveta Občine Poljčane, 

 

     ki je bila v sredo, 29. 6. 2022 

 

 

25. redna seja Občinskega sveta Občine Poljčane, ki jo je vodil župan Stanislav Kovačič, je 

potekala  v sejni sobi Občine Poljčane, Bistriška cesta 65, Poljčane. Pričela se je ob 16. uri.  

 

 

K tč. 1 dnevnega reda 

Ugotovitev sklepčnosti 

Župan je ugotovil, da je ob 16. uri prisotnih 12 svetnic in svetnikov Občinskega sveta Občine 

Poljčane. Odsotnost je opravičila ga. Aleksandra Pirš, seje se nista udeležila ga. Nataša Krajnc 

in g. Tomaž Kokot. Prisotni so bili še: predstavnica medijev, ga. Zdenka Detiček Opič, 

zaposleni v občinski upravi Občine Poljčane: Renata Golob, Jasmina Lončarič, Jelka Hribernik, 

Nataša Dvoršak in Nataša Flac Podlipnik ter predstavnika zainteresirane javnosti ga. Eva 

Rožencvet in g. Maks Napotnik. 

 

 

K tč. 2 dnevnega reda  

Potrditev zapisnika 24. redne seje Občinskega sveta Občine Poljčane 

Gradivo za točko so člani sveta prejeli s sklicem seje.  

O zapisniku 24. redne seje Občinskega sveta Občine Poljčane ni razpravljal nihče. 

 

Župan je dal na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Poljčane potrdi zapisnik 24. redne seje Občinskega sveta Občine 

Poljčane z dne 24. 5. 2022. 

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. 
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Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

K tč. 3 dnevnega reda  

Določitev dnevnega reda 25. redne seje Občinskega sveta Občine Poljčane  

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 25. redne seje Občinskega sveta 

Občine Poljčane. 

 

D n e v n i   r e d 

1. Ugotovitev sklepčnosti  

2. Potrditev zapisnika 24. redne seje Občinskega sveta Občine Poljčane 

3. Določitev dnevnega reda 25. redne seje Občinskega sveta Občine Poljčane 

4. Predlog sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra pri nepremičninah katastrska občina 782 

– Poljčane parcela 591/30, parcela 591/31 in parcela 591/32 

5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Poljčane za leto 2022 

– skrajšani postopek 

6. Poročilo o delu predstavnika Občine Poljčane v javnem zavodu Osnovna šola Kajetana 

Koviča Poljčane  

7. Vprašanja in pobude 

8. Informacije  

 

 

Nato sledi. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet sprejme predlog dnevnega reda 25. redne seje Občinskega sveta.  

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta.  

 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

 

 

K tč. 4 dnevnega reda  

Predlog sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra pri nepremičninah katastrska občina 782 

– Poljčane parcela 591/30, parcela 591/31 in parcela 591/32 

Gradivo za točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. Obrazložitev k tej točki dnevnega reda 

je podala ga. Renata Golob. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Župan dal na glasovanje: 
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PREDLOG SKLEPA: 

   o ukinitvi javnega dobra 

1. člen 

S tem sklepom se ukine status javnega dobra pri nepremičnini z ID:  

- katastrska občina 782 – Poljčane parcela 591/30 (ID 695248),  

- katastrska občina 782 – Poljčane parcela 591/31 (ID 6952749) in  

- katastrska občina 782 – Poljčane parcela 591/32 (ID 6952750). 

2. člen 

Na podlagi tega sklepa Občinska uprava Občine Poljčane po uradni dolžnosti izda 

ugotovitveno odločbo o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra in jo pošlje pristojnemu 

zemljiškoknjižnemu sodišču v izvršitev. 

3. člen 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

K tč. 5 dnevnega reda  

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Poljčane za leto 2022 – 

skrajšani postopek 

Gradivo za točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. Obrazložitev k tej točki dnevnega reda 

sta podala ga. Jasmina Lončarič in župan. 

 

Razpravljali so: g. Vinko Zobec, g. Franc Valand, g. Andrej Samastur in župan. 

 

Predlogi svetnikov in svetnic so bili sledeči: 

 

G. Vinko Zobec: »Stroški za kurjavo niso za osnovno šolo, ampak za vrtec. Poraba kurilnega 

olja v vrtcu se vsako leto povečuje za približno 2000 litrov. Potrebno je preveriti, kaj je vzrok.« 

 

Župan odgovarja, da strokovnjaki delajo na tem. Prepričan je, da je to posledica preslabega 

vzdrževanja. Zadeva bi se morda rešila, če bi imel Vrtec v Poljčanah svojega vzdrževalca.  

 

G. Franc Valand: »Kaj se dogaja s čistilno napravo?« 

 

Župan: »Zadeva ne napreduje tako hitro, kot bi si želeli. Težava je v prevelikih zneskih, ki pa 

jih Občina sama ne more zagotoviti. Krediti ne pridejo v poštev, ker gre za previsoke zneske. 

Še naprej se bodo iskale rešitve in sledili bomo razpisom.« 
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G. Andrej Samastur: »Dom dr. Jožeta Potrča bi moral imeti svojo čistilno napravo.« 

 

Župan predlaga, da se počaka še eno leto, saj bodo dogovori regij sprejeti sredi naslednjega 

leta,  do leta 2025 pa mora biti urejeno. 

 

Po končani razpravi je župan dal na glasovanje:  

 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Poljčane sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

proračunu Občine Poljčane za leto 2022.  

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta.  

 

Sklep je bi sprejet. 

 

Nato sledi. 

 

 

PREDLOG SKLEPA: 

I. 

 

Občinski svet sprejme Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Poljčane za leto 2022, 

ki zajema: 

I. Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Poljčane za leto 2022, ki vsebuje:  

1. Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja v last Občine Poljčane za leto 2022 

(priloga 1) in 

2. Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Poljčane za leto 2022 (priloga 

2). 

II. Načrt ravnanja s premičnim premoženjem Občine Poljčane za leto 2022, ki vsebuje:  

1. Načrt pridobivanja premičnega premoženja Občine Poljčane v posamični vrednosti nad 

10.000 EUR za leto 2022 (priloga 3) in 

2. Načrt razpolaganja s premičnim premoženjem Občine Poljčane v posamični vrednosti 

nad 10.000 EUR za leto 2022 (priloga 4).  

 

II. 

 

Ta sklep začne veljati z dnem uveljavitve Odloka o proračunu Občine Poljčane za leto 2022.  

 

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta.  

 

Sklep je bi sprejet. 
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Načrt ravnanja s finančnim premoženjem Občine Poljčane za leto 2022 je obrazložila ga. 

Renata Golob. 

 

Nato sledi. 

 

 

PREDLOG SKLEPA: 

I. 

Občinski svet sprejme Načrt ravnanja s finančnim premoženjem Občine Poljčane za leto 2022, 

ki zajema: 

- Načrt razpolaganja s finančnim premoženjem Občine Poljčane za leto 2022. 

 

II. 

 

Finančno premoženje, ki je predmet razpolaganja obsega: 

16 investicijskih kuponov vzajemnega sklada Infond Global delniški in 

26 investicijskih kuponov Infond Global fleksibilni. 

 

III. 

 

Ta sklep začne veljati z dnem uveljavitve Odloka o proračunu Občine Poljčane za leto 2022.  

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta.  

 

Sklep je bi sprejet. 

 

Ob 16.47 je zapustila sejo ga. Nataša Dvoršak. 

 

 

 

K tč. 6 dnevnega reda  

Poročilo o delu predstavnika Občine Poljčane v javnem zavodu Osnovna šola Kajetana 

Koviča Poljčane  

Gradivo za točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. Obrazložitev k tej točki dnevnega reda je 

podal g. Boris Kodrič, član Sveta zavoda OŠ Kajetana Koviča Poljčane. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Nato sledi. 

 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Poljčane se seznani s Poročilom o delu predstavnika Občine Poljčane v 

javnem zavodu Osnovna šola Kajetana Koviča Poljčane. 

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 



6 

 

 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta.  

 

Sklep je bi sprejet. 

 

 

 

K tč. 7 dnevnega reda  

Vprašanja in pobude 

 

G. Vladimir Ganziti: »Kakšna je situacija ceste Na Boč po minulih dveh ujmah?« 

 

Župan je k razpravi povabil tudi predstavnika zainteresirane javnosti. 

 

G. Maks Napotnik je opisal stanje v njihovi ulici. Zaradi goloseka na vrhu ulice prebivalce ceste 

Na Boč ogroža meteorna voda. Prej je vodo z  Boča zadrževalo drevje, grmovje in podrast, zdaj 

tega več ni in voda jim zaliva hiše in cesto. Prosijo Občino, da primerne službe uredijo 

odvajanje meteorne vode. 

 

Župan: »Gre za dva problema, en problem je cesta Na Boč, kjer je g. Marovt izvršil posek na 

svoji zemlji in zemlji drugih lastnikov, drugi pa Maistrova ulica, kjer voda prihaja z zemljišča 

g. Štravsa in ustvari blatno reko. Sestanek Občine s predstavniki Direkcije za vode in Direkcije 

za infrastrukturo bo po dopustih, po 19. juliju. Stroka bo rekla svoje, s strani Občine pa je 

občinski inšpektorat ukrepal in lastniku(om) sledi globa. Inšpekcijske službe in sodišča zadeve 

rešujejo prepočasi, zato se ne ve, kdaj bo težava sanirana.« 

 

G. Boris Kodrič: »Kdo je občinski urbanist?« 

 

Ga. Renata Golob: »Uradno ga še nimamo. Dela bo najverjetneje opravljala Nataša Dvoršak.« 

 

G. Boris Kodrič: »Kako je s podražitvami javnih gospodarskih služb Komunale in OKP?« 

 

Župan: »Komunala in OKP v letošnjem letu ne bosta dražila.« 

 

G. Boris Kodrič: »Kako je z bazenskim kompleksom?« 

 

Župan: »Projektna dokumentacija je v zaključni fazi.« 

 

G. Tomaž Marzidovšek: »Kdaj bodo navozili mivko na odbojkarsko igrišče v Studenice?« 

 

Župan: »Odgovor bo podala ga. Spomenka, ko pride v službo.« 

 

G. Vinko Zobec: »Zamenjana je bila poškodovana ograja pri vstopu v podhod ob Brežnici, 

ozemljitev pa ni bila opravljena. Potrebno je opozorit montažerje. Podhod pri železniški postaji 

je bil pred dobrim letom na sveže prepleskan, pa je ponovno vse popisano. Predlagam 

videonadzor.« 

 

Župan: »Upravljalec podhoda so Slovenske Železnice. Mi še vedno nepooblaščeno, upravljamo 

s podvozom.« 
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G. Vinko Zobec: »Kdo skrbi za čiščenje cestišča v podvozu? Sploh ob nalivih se vse smeti 

sperejo v bazene.« 

 

Župan: »Cestno podjetje Ptuj, ga pa tudi sami pometamo.« 

 

G. Vinko Zobec: »Kako daleč je optika v Poljčanah?« 

 

Ga. Renata Golob: »Trenutno poteka izbor izvajalca del, ki bo znan julija, gradbena dela bodo 

stekla proti koncu poletja. Kdaj bodo na vrsti posamezne občine, bomo izvedeli, ko bo znan 

terminski načrt, ki ga pripravi izvajalec del.« 

 

G. Andrej Samastur: »Kdaj se bo uredil ovinek pri Golobu?« 

 

Župan: »Ureditev bo predvidena v finančnem načrtu za leto 2023.« 

 

Ga. Janja Kodrič: »Kaj se dogaja s staro kinodvorano in hotelom?« 

 

Ga. Renata Golob: »Kar se tiče kinodvorane - sodni spisi so bili vročeni. So pa s smrtjo enega 

od dedičev štiri nove lastnice in vročitev spet traja. Zadeva ne stoji, ampak se dosti ne dogaja.« 

  

Župan: »Za reševanje zadeve smo potrošili že veliko ur in naporov. Strategijo, določeno na eni 

izmed sej OS, izvajamo. Stala nas je že 6 do 7.000 EUR. Do sedaj so lastniški delež prodali 3  

solastniki.« 

 

 

 

K tč. 8 dnevnega reda  

Informacije 

 

ga. Janja Kodrič 

- žalosti jo skromen obisk proslave ob državnem prazniku 

- pohvalila županov govor 

 

Župan:  

- naslednja seja občinskega sveta bo konec septembra ali v začetku oktobra, 

- zaželel vsem prisotnim prijetne počitnice. 

 

 

S tem je bil izčrpan dnevni red 25. redne seje Občinskega sveta Občine Poljčane, zato je župan 

ob 17.45  sejo zaključil. 

 

 

 

 

 

Zapisala: Župan 

Nataša Flac Podlipnik Stanislav Kovačič 

 


